

Issachar Watchmen Methodist 20-26/02/2020

Prayer Items for 3rd week of February

1. Family-Pray for God to transform our family and restore interpersonal relationships, so that our family can declare that Jesus Christ is the head of our family. Pray for men to be responsible, competent husbands, fatherly figure and spiritual leaders. Pray for women and girls for secured opportunities. Pray for youth and children to grow day by day in the presence and wisdom of man and God. Pray that parents can bring up children according to the Word of God so that they will not depart from the way of the Lord when they are old.
2. The Church-Pray for God's guidance for His Church to pray for all nations. Pray for every believer to pray to God in a disciplined and persistent way, while continuing to pay attention to the issues of the times: social issues, races and religions. We declare victory in the name of Jesus Christ against the barriers, frictions, and conflicts that is to come. We declare that God is the rock of His Church through the ages. May the Church of God speaks powerful for God.
3. Country-O Lord, we commit before you the election and democracy issue of Malaysia. May you create a righteous heart among our leaders so that they are able to put forward positive political opinion for our country, so that the people can live a peaceful and godly life.
4. World-Pray for different epidemics in the world. Pray that the relevant authorities can take effective measures to control the different epidemics; pray that God can help government authorities, medical units, and ordinary people to work with each other for common good. Pray for rising awareness in all aspects, and pray for patients to recover sooner and cure to be developed soonest. In this tense period, pray for Christians to care for the sick with faith, share the gospel of Christ, and lead more people to the gospel.

卫理公会以萨迦守望者 20-26/02/2020

二月第三个星期的祷告事项

1. 家庭- 祈求上帝转化我们的家庭及恢复人际关系，让我们的家庭可以宣告耶稣基督是我们家之主，男人担负责任，作称职的丈夫、父亲和属灵领袖；妇女与女孩在教育与工作的机会得到保障；青少年和儿童可以在身量和智慧在人和上帝面前与日增长。祈愿，父母可以按照圣经的话语教养孩童使他们到老都不偏离主的话语。
2. 教会- 祈求上帝指引教会成为万国祷告的教会，每一个信徒可以有纪律的恒切祷告寻求上帝，同时继续关注时代课题、社会议题、种族和宗教议题，奉主耶稣的名拆毁中间所带来的隔阂、摩擦、冲突，奉主耶稣的名宣告耶稣基督为中保，祈求上帝透过教会成为时代的先锋，为主发声。
3. 国家-主啊！求你端正马来西亚的选举风气，提升候选人的民主素质，使公义、真实、清洁的心在他们心中扎根，求祢让他们能够为国家提出积极正面的政见，使我们的国家、社会有真正的平安，百姓可以敬虔度日。
4. 世界-为着全世界不同的疫情祷告，祈求有关当局可以采取有效的措施，控制不同的疫情；祈求上帝给政府当局、医疗单位、平民百姓可以彼此配搭，各自都可以为了共同的安全，提升各方面的警觉，同时为着患者祈祷可以早日康复，药物可以早日研发；在这紧张时期，基督徒可以凭着信心关怀病痛者，分享基督的福音，让更多的人听见福音就是好消息。

Isakhar Pengawal Methodist 20-26/02/2020

Doa minggu ketiga Februari

1. Keluarga-Berdoalah Allah Bapa transformasi keluarga kita dan memulihkan hubungan antara satu sama lain supaya keluarga kita dapat mengisytiharkan Yesus Kristus sebagai ketua keluarga kita, sebagai lelaki, dia mampu menjadi seorang yang bertanggungjawab, suami yang komitmen, bapa yang baik, dan pemimpin rohani; kaum wanita dan gadis mempunyai jaminan yang kukuh dalam pendidikan dan pekerjaan, remaja dan anak-anak dapat membesar setiap hari dalam kebijaksanaan dan perwatakan yang berkenan di hati manusia dan Tuhan. Berdoalah agar ibu bapa dapat mengajar anak-anak mengikut ajaran Alkitab agar mereka tidak akan meninggalkan Firman Tuhan sampai mereka tua.

2. Gereja-Berdoalah agar Tuhan membimbing Gereja menjadi rumah doa bagi semua bangsa. Setiap orang yang percaya boleh berdoa kepada Allah dengan cara yang berdisiplin dan berterusan, sambil memberi perhatian kepada isu-isu abad ini, isu-isu sosial, isu-isu kaum dan agama, dalam nama Tuhan Yesus meruntuhkan halangan yang dibawa oleh perpecahan dan konflik, dan dalam nama Yesus Kristus mengisytiharkan Yesus Kristus sebagai pengantara, berdoalah agar Gereja akan menjadi perintis jalan pada zaman ini bagi Allah dan menjadi saluran untuk Allah.

3. Negara-Allah! Bantulah memperbaiki suasana pilihan raya di Malaysia, agar kualiti demokratik bagi semua calon akan dipertingkatkan, hati yang benar, suci dan bersih dipupuk secara mendalam di hati mereka, dan mintalah Tuhan membolehkan mereka mengemukakan pandangan politik yang membina untuk Negara, agar Negara kita dan masyarakat kita mempunyai keamanan, orang boleh hidup dengan damai sejahtera.

4. Dunia-Berdoalah untuk wabak yang berlainan di dunia ini, berdoalah agar pihak berkuasa boleh mengambil langkah-langkah yang berkesan untuk mengawal wabak yang berbeza; berdoalah agar Tuhan dapat memberi pihak berkuasa iaitu kerajaan, unit perubatan, dan orang biasa dapat bekerjasama, dan masing-masing boleh mempromosikan kecerdasan untuk keselamatan bersama. Berdoa agar pesakit-pesakit akan berpuh dalam masa yang terdekat, ubat-ubatan yang berkesan dapat disiapkan dalam tempoh yang singkat. Dalam tempoh ini, orang Kristian boleh memberi prihatin kepada orang yang sakit dengan iman, berkongsi Injil Kristus, agar lebih banyak orang mendengar Injil tentang berita baik.